
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Kryssa dina lokala 
kandidater i Skokloster! 
 
Kommunfullmäktige: 
 
# 6 Cecilia Lidén 

# 8 Nils-Åke Mårheden 

# 16 Christer Lidén 

# 29 Else von Essen 

# 32 Annette Ericsson 

# 37 Björn Å:sson Sundén 

 

Landstingsfullmäktige: 

# 8 Christer Lidén 

# 13 Nils-Åke Mårheden 

 

Riksdagen: 

# 27 Nils-Åke Mårheden 

 

 

 
 

 
 

 
Frågor? 

 
Kontakta oss: 

 
info@moderaterna-haabo.nu 

 
070-320 03 54 

 
www.moderaterna-haabo.nu 

 
 

 
                                 Håbo 

 

 
Håbomoderaternas 
handlingsprogram 
för Skokloster 
 

 
                         Håbo 



 

 

 
 
Under mandatperioden har vi: 

 

 Satsat på företagande i 

Skoklostergruppen 

 Skapat förutsättningar för 

Skokloster Värdshus att bli en 

konkurrenskraftig 

konferensanläggning  

 Beslutat om nybygge på Skokloster 

Udde 

 Arrenderat ut mark för nyetablering 

av affär 

 Byggt en skateboardramp 

 Förbättrat utebelysningen 

 

 

Moderaterna i Håbo vill: 

 Öka antalet arbetstillfällen på ön 

 Förbättra kommunikationerna 

 Förbättra vägarna 

 Verka för nya förskole- och 

skoletableringar på halvön 

 Öka möjligheterna för såväl 

boende, företagande och 

samhällsservice 

 Etablera en färjelinje till 

Knivsta/Uppsala 

 Att Skokloster ska ses som 

Mälardalens Riviera 

 

Skohalvön är ett unikt område i Håbo 

kommun, inte bara på grund av sitt slott 

och sin natur, utan också för potentialen 

att bli en tillväxtort med nya företag, 

bostäder och förskola.  

Vi har under mandatperioden arbetat för 

att få till stånd en färjeförbindelse över 

Skofjärden, något som vi kommer att 

fortsätta trycka på.  

 

Hela Håbo ska leva och få ta del av den 

service som kommunen erbjuder. Vårt 

starka företagarkoncept kan i ännu större 

utsträckning gynna Skokloster och på så 

vis kan orten också växa av egen kraft.  

Som komplement kan kommunen arbeta 

med att förlägga kommunal service 

närmare Skohalvön.  

Samtidigt vill vi ge möjligheter till 

alternativa driftsformer och öppna upp 

för en förskola som kan möta upp 

behoven från barnfamiljerna. 

 

All utveckling skall givetvis ske i nära 

samarbete mellan Skoklosters invånare 

och med hänsyn till den sällsynt fina 

miljön som omger halvön. 

 


